


本中心為血液及骨髓移植科/風濕及免疫科病人提供日間護理服務；包括靜脈注射，皮下注射及輸血。

中心服務時間：
星期一至五：上午九時至下午五時
星期六：上午八時半至下午五時半
星期日及公眾假日休息

八號風球或黑色暴雨訊號懸掛期間，中心暫停服務中心會在天文台改發較低訊號之後兩小時開放。

血液及骨髓移植科病人在中心治療的時間大約為四小時，當中包括醫生及護士評估，藥房處理化療藥物及注射時間。

風濕及免疫科病人在中心治療的時間大約為六小時，當中包括護士評估，抽血，醫生診治及注射藥物時間。

如需要在中心用午膳，請於入院時通知當值護士。



有關日間服務的查詢，請於辦公時間聯絡我們。

血液及骨髓移植科諮詢電話：
2255 3245

風濕及免疫科諮詢電話：
2255 5832

以上資料由瑪麗醫院內科部提供



瑪麗醫院
Queen Mary Hospital


K18A

血液科
風濕及免疫科

**Haematology Rheumatology &
Clinical Immunology**

日間護理中心
Day Care Centre

病人須知
Patient Information

 瑪麗醫院 Queen Mary Hospital	Pamphlet Topic & Department Code
Ownership	QMH/Medicine-60
Last review/revision	May/2023
Approval	HKWC Information Pamphlet Working Group
Distribution	As requested

Our centre provides ambulatory care for Haematology & BMT/ Rheumatology & Clinical Immunology patients. Services include intravenous infusion, subcutaneous injection of medication and blood product transfusion.

Service Hours :



Monday to Friday : 9:00am - 5:00pm

Saturday : 8:30am - 5:30pm

Sunday and public holiday : Closed

Centre would be closed when typhoon signal number 8 or black rainstorm signal is hoisted. Service would resume in 2 hours after the signals is lowered.

Haematology & BMT patients are expected to stay at the day care centre for about 4 hours. During this period, chemotherapy will be prepared in pharmacy and patients will be assessed by doctors and nurses. Chemotherapy will be given when they are ready.

Rheumatology and Clinical Immunology patients are expected to stay at the day care centre for about 6 hours. During this period, patients will be assessed by nurses and doctors, and treatment would be provided after blood taking.

If you would like to have lunch in our centre, please inform our nursing staff.



Please contact us for further enquiry:
Haematology & BMT telephone advice line: 2255 3245

Rheumatology and Clinical Immunology telephone advice line: 2255 5832

Information provided by Department of Medicine, Queen Mary Hospital